
      

Lokalt samverkansmöte Tanum  

Minnesanteckningar 2023-11-21 
 

Närvarande: Tone Brage, Pammela Standler, Annika Vilhelmsson, Åsa Engedotter,  

Camilla Nyberg, Theres Engdahl, Madelene Welander, Linnea Hedemyr-Litmanen,  

Med på länk: Veronica Arvidsson, Cecilia Jonsson               

 

Inbjudna gäster: Gunnar Söderberg 

Förhinder: Liselotte Axenbratt, Camilla Bothén, Anna Dygd, Vanda Oskarsson, 

Catarina Baatz (ej meddelat förhinder) 

Sekreterare: Linnea Hedemyr-Litmanen 

Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkänd               

Anmälan av övriga frågor: 
Therese: Information 
Annika: BUP, orange week 
Pammela: Läkemedelsapparat 

Föregående minnesanteckningar 
Lyftsele- Möte har varit med berörda enheter. Var och en verksamhet behöver hitta 

egna rutiner. Viktigt med överrapportering mellan enheter.  

Händelseanalys suicid 
Filmvisning ang. händelseanalys. 
Dialog hur vi kan jobba vidare  
Kommunen eftersöker hur man jobbar i andra samverkansgrupper via 
suicidsamordnare Jolin.och i sina nätverk. Regionen eftersöker hur andra jobbar i 
regionen. Tidigare skulle vårdcentralen alltid göra avvikelse om vi fick kännedom om 
ett suicid, men så är det inte längre. Om vårdcentralen inte haft med patienten att 
göra på längre tid behöver avvikelse inte göras.  
 
 
. 
 



Nära vård i hemmet. Samordnande insatser kommun, region 
 

- Påbörjad dialog mellan kommun och region. Vi behöver jobba mer 

förebyggande med kommuninvånare. Bra exempel: Biståndsbedömare, DSK, 

arbetsterapeut gör gemensamt hembesök för hur den enskilde själv kan 

medverka till förebyggande. Ex skriva ut hjälpmedel mm.  

- I vår kommun finns utmaningar för det finns många olika vårdval.  

- Förslag att bilda arbetsgrupp för att utforma vår modell.  

o Beslutad arbetsgrupp: Cecilia, Martina, Anna, Therese, Veronica. 

Sammankallande: Cecilia 

- Uppföljning nästa möte 

Information om Epilepsi 
Åsa informerar om en filmad föreläsning om Epilepsi. En grundutbildning riktad till ffa 
undersköterskor. När den är färdig skickas den ut till gruppen. 

Logopeders arbete 
Skav mellan skolhälsovården och regionen gällande logopeduppdrag. Barnen lobbas 
mellan aktörerna. En DO-anmälan är gjord i Småland. Förhoppningar är att regionen 
tar tillbaka frågan. Det finns en logopedmottagning i Mölndal dit man i nuläget kan 
hänvisa till. 

Lägesrapport delregional samverkan 
Tone informerar om process med framtagande av nytt avtal kring vårdsamverkan. 
Lidija Beljic (Fyrbodals kommunalförbund) och Maria Klingberg (Nu-sjukvården) blev 
utsedda processledare, och fick i uppdrag av styrgruppen den 15 september att 
utreda hur en välfungerande vårdsamverkan i Fyrbodal kan uppnås. Datainsamling 
via granskning av forskning om samverkan (Mats Tyrstrup) och intervjuer av 
nyckelpersoner. Omhändertagande av tidigare insamlade data och 
omvärldsbevakning för att hitta goda exempel. Resultatet som framkom hos samtliga 
var behov av processtöd i frågorna och någon form av utvecklingsforum. 
Samverkansfrågor som föreslås som huvudområden är barn och unga, psykisk 
hälsa, äldre och att alla aktörer deltar. En rapport med förslag presenteras för 
styrgruppen 1/12.  

Process 

framtagande nytt avtal vårdsamverkan.pptx
 

 

Avrapportering kring arbete med nytt hälso- och sjukvårdsavtal 
 
Tone informerar om att Malin Swärd och Angela Olausson, processledare på 
VästKom för dialoger med kommunalförbunden i länet gällande avtalsform för hälso- 



och sjukvårdsavtal. Dialoger är även påbörjade kring kommunal primärvård. Befintligt 
avtal löper på och förlängs med 2 år i taget. Det finns en skrivning som säger att 
SRO kan ta ett beslut om att kommunerna och regionen kan ingå ett nytt avtal när 
sådant finns under förutsättning att befintligt avtal inte sägs upp. De synpunkter som 
inkommit talar för ett avsmalnat avtal som håller sig till det lagreglerade ansvaret.  
Den 22/1 och 6 feb kommer en informationsträff om avtalet kl 14-16, bra att flagga 
dessa datum, inbjudan skickas ut senare. 

Presentation Dialog 

Avtalsform för nytt Hälso- och sjukvårdsavtal Fyrbodal 231117.pptx
 

Nya mötestider 2024 
 
23/1 Fysiskt Kvarterskliniken 
19/3 Digitalt 
14/5 Fysiskt Kvarterskliniken 
3/9 Digitalt 
19/11 Fysiskt Bullarsalen kommunhuset 

Ny ordförande och sekreterare 
Enligt gällande ordning ansvarar kommunen 2024 för sekreterarrollen och regionen 
för ordföranderollen.  

- Kommunen utser MAS Pammela Standler till sekreterare för 2024 
- Regionen utser någon från vuxenpsykiatrin till ordförande 2024 

Mini Maria 
Sara kommer istället för Gunnar och informerar om Mini Marias verksamhet. 
 

Avvikelser i samverkan 
- Information som lärtillfälle kring en inkommen avvikelse från sjukhuset på 

kommunen som ev. kommer att leda till en lex Maria. 
 

- Avvikelse skrivs på deltagande från vuxenpsykiatrin samt BUP (tidigare ej 
meddelat förhinder). 

 
- Avvikelse från kommunen till vuxenpsykiatrin som inte meddelade sitt 

förhinder i arbetsgrupperna.  
 
 

Övriga frågor 
 



- Annika informerar om ”orange week”. En vecka fri från våld. Lite våld gör 
också ont. Medel har kommit från folkhälsorådet i kommunen att finansiera 
denna och kommande kampanjer.  

 
- Annika informerar om att PAS har varit en kontakt in från BUP. Det har kommit 

till kännedom att det inte finns längre. Skolhälsovården får ingen återkoppling 
om medicinering osv. Parametrar tas av skolhälsovården men ingen 
återkoppling om medicinering avslutas. Annika kontaktar Viktoria Skeje för 
återkoppling. Avvikelse skrivs. 

 
- Annika informerar om selektiv kost. BUP har tidigare utfärdat detta intyg, men 

de har nu meddelat att de inte kommer att utfärda dessa intyg.  
 

- Åsa informerar om implementering MHFA första hjälpen psykisk ohälsa. Olika 
utbildningstillfällen. Kommunens folkhälsostrateg skickar ut anmälan och 
information skickas som bilaga till protokollet. 

 
- Therese informerar om utbildningspengar. 50856 kr där vi har nyttjat 24690 kr. 

Kan användas även nästa år. 
 

- Pammela informerar om att läkemedelsautomater kommer att vara 
utskrivningsklara februari 2024 och att kommunen gärna ser att vi gemensamt 
strävar åt att testa digitala lösningar först, besök av ssk eller på vc vid behov. 
MAS kommer och informerar på läkarmöte på vårdcentralerna.  
 

- Beslut: Vi beslutar att arbeta efter årets handlingsplan för barn och ungas 
psykisk hälsa eftersom denna inte har hunnit bli klar då det inte gått att få ihop 
arbetsgruppen så som det varit planerat. Planen är att den reviderade planen 
kan lyftas vid nästa möte.   
 

- Fråga uppkom om vi kunde samordna mötestider för arbetsgrupperna? En 
sammankallande till båda arbetsgrupperna och att mötestiden delas upp. 
Viktigt att alla har ersättare i grupperna annars kommer vi inte vidare i 
frågorna. Ersättaren måste ha mandat till att föreslå åtgärder till 
handlingsplanen. Beslut om sammankallande: Madelene Welander. 

Nästa möte  
23/1 fysiskt på Kvarterskliniken 
 
 


